
De PvdA-fractie in Maastricht neemt u mee naar de politiek van alledag. De onderwerpen die hier aan de orde 
komen, staan de komende weken op de agenda van de gemeenteraad in Maastricht. Heeft u suggesties met 
betrekking tot iets wat in onze stad speelt, mail ons dan: fractiepvdamaastricht@gmail.com of lees meer op  
www.maastricht.pvda.nl.

Maastricht ondergaat een transformatie; zo 
hebben we De Groene Loper in Oost, de nieuwe 
ontwikkelingen voor de detailhandel in Belve-
dère en de ontwikkelingen rond de Sphinx, de 
Timmerfabriek, Loods 5 enzovoorts. 

HOUD HUURWONINGEN 
BETAALBAAR 

Hierin is ook 
nieuwbouw 
van wonin-
gen gepland. 
Zoals aan het 
Lindenkruis 
en op Sphinx-

Zuid. Ook zijn in dit gebied huur-
woningen gepland. 
De PvdA heeft de wethouder on-
langs bij de behandeling van dit 
dossier verzocht om bij deze huur-
woningen te letten op de betaal-
baarheid voor een groter publiek. 
Er is in Maastricht immers een te-

Dit college blijft volhouden dat er meer behoefte is aan hotels. 

Ze schieten 
als padden-
stoelen uit 
de grond 

en op een paar weekenden in het 
jaar na zijn ze allesbehalve be-
zet. Historische panden, statige 
huizen: alles mag hotel worden 
in Maastricht. Zo ook Kumulus 

in Wyck. Een prachtig pand met een 
enorm belangrijke sociale functie 
en al jarenlang... thuis voor organi-
saties waar de bewoners en de buurt 
behoefte aan hebben, wordt aan 
een projectmaatschappij toegezegd 
voor… het zoveelste hotel.
De PvdA heeft aangegeven hier-
over uitgebreid met álle betrokke-

LAAT GROFVUIL 
GRATIS 
OPHALEN  
De PvdA Maastricht wil dat inwoners een-
maal per jaar gratis hun grof huisvuil kunnen 
laten ophalen.  

De PvdA Maastricht wil dat inwoners eenmaal per jaar gratis hun 
grof huisvuil kunnen laten ophalen. Nu moet je hiervoor betalen of 
zelf naar het milieupark. Niet iedereen heeft daar de portemonnee 
of het vervoer voor. Daarom moeten er meer gratis mogelijkheden 
komen. De PvdA hoopt ook dat op deze manier ook het dumpen van 
afval kan worden teruggedrongen.

Ook stelt de PvdA voor om vanaf nu ook de zakken voor het plastic 
op te laten halen door de gemeente. In veel van de ons omringende 
gemeenten gebeurt dat al. Door goed te scheiden hebben we immers 
steeds minder afval voor de restzak en steeds meer voor de plastic 
zak. Wij vinden dat het goede scheidingsgedrag van mensen op deze 
manier best beloond mag worden. •

De gemeente is eigenaar van de grootste sportaccommodatie van onze 
stad: stadion De Geusselt.

Uit een veilig-
heidsrapport 
van 2017 blijkt 
dat de locatie 
van de com-
mandoruimte 
niet voldoet en 
“zelfs bedrei-
gend is voor 
een goede 
uitvoering en 
coördinatie”. 

Vanuit deze ruimte organiseren 
politie, brandweer en andere vei-

VEILIGHEID GEUSSELT
MOET OP ORDE ZIJN

ligheidsmensen de veiligheid in het 
stadion. Al deze betrokken partijen 
geven bovendien aan dat de ruimte 
niet voldoet aan de wettelijke ei-
sen ten aanzien van werkplekken 
(Arbo). Het college vindt echter niet 
dat de gemeente na deze stevige 
conclusies in actie moet komen.
Voor de PvdA Maastricht is dit 
onacceptabel. De gemeente moet 
er als eigenaar voor zorgen dat de 
veiligheids- en Arboregels worden 
nageleefd. •
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Het nieuwe college wil de komende jaren wederom meer aandacht voor kinderen in 
armoede.

Wat de PvdA Maastricht betreft zal al deze aandacht pas haar vruchten afwerpen wanneer 
kinderen ook daadwerkelijk betrokken worden bij dat wat hen aangaat.
Stel daarom een Maastrichtse Kinderraad in, en laat deze meedenken over het armoede-
beleid van Maastricht. Niet enkel praten óver kinderen, maar praten mét en luisteren naar 
kinderen; want samen maken we Maastricht, en samen zorgen we dat geen kind meer in 
armoede leeft!  •

BETREK KINDEREN BIJ HET 
MAASTRICHTSE ARMOEDEBELEID
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kort aan huurwoningen tot een prijs 
van € 850,- per maand en huurwo-
ningen tot de liberalisatiegrens van  
€ 710,68 per maand. De vraag in de 
huurmarkt is groot en het aanbod is 
beperkt.
We maken ons eveneens zorgen 
over de alsmaar stijgende huren. 
De huur van sociale huurwoningen 
stijgt ook dit jaar weer tussen de 3,9 
en 5,4%, afhankelijk van de inkom-
sten van de huurder. Wij zullen de 
woningmarkt de komende periode 
kritisch in de gaten houden en daar 
waar nodig ingrijpen. •
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HOTELS ALOM EN KUMULUS 
WORDT OPGEOFFERD

nen in gesprek te willen gaan. Dit 
staat gepland voor september, waar 
het hotelbeleid wat ons betreft eens 
kritisch bekeken moet worden en 
aangepast met regels die geen wil-
lekeur en geen oneindige plannen 
meer toestaan. •
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